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Protokół Nr XXVII/2009 z sesji Rady Miejskiej w Wołominie
 z dniu 5 marca 2009  roku

Radnych ogółem – 21
Radnych obecnych na sesji – 18 ( nieobecni radni:  Grzegorz Wajs, Marcin Dutkiewicz, 
Maciej Łoś  )
 

Listy  obecności  radnych,  Przewodniczących  Rad  Osiedlowych  i  Sołtysów  stanowią 
załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Stwierdziwszy quorum (na sali obrad obecnych 18 radnych. Nieobecni byli radni: Grzegorz 
Wajs, Marcin Dutkiewicz, Maciej Łoś ) prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej 
Andrzej  Żelezik otworzył XXVII sesję Rady Miejskiej w Wołominie w dniu  5 marca 2009 
roku o godzinie 13.15. Przywitał przybyłych na sesję radnych i zaproszonych gości. 
    
Pkt 1

Wybór sekretarza obrad.
Do pełnienia obowiązków sekretarza obrad  wybrany został radny Paweł Szczurowski, w 
głosowaniu jawnym za-18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Pkt 2

Burmistrz Wołomina wnioskował ( treść wniosku zał nr 2 ) o zdjęcie z porządku obrad 
uchwał:
− w sprawie zmiany uchwały NR XVII-32/08 z dnia  5  marca 2008 roku dot  opłat  za 

zajęcie pasa drogowego
− w sprawie zmian w Regulaminie Organizacyjnym Straży Miejskiej

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Wyjaśnił, że zmiana w uchwale dotyczy zasady i formy naliczania opłaty. Przypomniał, że 
Rada Miejska przyjęła uchwałę, w której ze względu na konieczność obniżenia kosztów 
inwestycji realizowanych w ramach Funduszu Spójności obniżyła opłaty za korzystanie z 
pasa drogowego. Jednak w związku ze zmieniającym się prawem istnieje konieczność 
uporządkowania  procedur  z  tym  związanych.  To  musi  być  uzgodnione  z  PWiK.  Te 
inwestycje  są w trakcie  realizacji.  Po uzgodnieniu  stanowisk,  zostanie  zaproponowana 
zmiana dotycząca kwoty jak i procedur po dopracowaniu całości uchwały. 

Wniosek został przyjęty przez radnych w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw- 0, wstrz. -0

Porządek  obrad  (zał.  Nr  3)  po  zmianach  został  zaakceptowany  przez  radnych  w 
głosowaniu jawnym za - 18 głosów, przeciw-0, wstrz. - 0
 
Pkt 3

Protokół z XXVI sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 29 stycznia  2009 roku został przyjęty 
bez uwag w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. - 1 osoba
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Pkt 4
Przewodniczący Komisji Rady przekazali informacje o pracach komisji między sesjami.

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska –  Henryka Zabik
Komisja w okresie między sesjami spotkała się  jeden raz. Komisja opiniowała uchwałę w 
sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wołomin. 

Komisja Kultury i  Sportu – Dimitar Jugrew
Komisja zaopiniowała projekty uchwał na sesję. 

Komisja Rewizyjna – Przewodnicząca Jolanta Sawicka - Jurek
Komisja zakończyła kontrolę prowadzoną w Miejskim Domu Kultury. Sporządzony został 
protokół  ,  który  komisja  przedstawi  Radzie  Miejskiej  i  przygotowano  wystąpienie 
pokontrolne.

Komisja Oświaty – Jolanta Sawicka - Jurek
Komisja  spotkała się  jeden raz między sesjami.  Zaopiniowano uchwały skierowane na 
sesję.

Komisja Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich – Marek Górski
Komisja  spotkała  się  jeden  raz  i  zaopiniowała  uchwały  skierowane  pod  obrady  Rady 
Miejskiej.

Komisja Samorządu i Zadań Własnych Gminy – Janusz Krawczyk
Na spotkaniu zaopiniowano projekty uchwał. Przyjęto również plan pracy na 2009 rok

Komisja Finansów Gminnych – Zofia Michalik
Komisja zajmowała się opiniowaniem uchwał dotyczących finansów gminy.

Komisja Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia – Alina Czerska
Zaopiniowano uchwały które będą poddane procedurze uchwalania na toczącej się sesji

Pkt 5
Informację o realizacji  uchwał Rady Miejskiej podjętych na XXVII sesji  w dniu 5 marca 
2009  roku  przedstawiła  Marzena  Roszkowska  –  Sekretarz  Gminy   (  treść  informacji 
stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu)

Pkt 6

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Przedstawił informację o swojej pracy między sesjami.
Trwają prace związane z przygotowaniem Sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 
2008 rok. Po zakończeniu prac zostanie on przekazany Regionalnej Izbie Obrachunkowej 
w Warszawie i Radzie Miejskiej.
Trwają przygotowania do uroczystej Sesji Rady Miejskiej zaplanowanej na dzień 12 marca 
2009 roku. Patronat honorowy nad obchodami „Roku Wołomina” przyjął Wojewoda 
Mazowiecki Jacek Kozłowski , Marszałek Województwa Mazowieckiego Adam Struzik, 
Biskup Diecezji Warszawsko Praskiej Henryk Hozer, Biskup Polowy Wojska Polskiego 
Tadeusz Płoski..  
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W RAMACH EKSPLOATACJI INFRASTRUKTURY GMINY:
1. Rozstrzygnięto  przetarg  na  bieżące utrzymanie  dróg gruntowych,  tłuczniowych i 

żużlowych. 
2. Rozpoczęto wykonywanie bieżące naprawy nawierzchni dróg ziemnych, żużlowych 

i tłuczniowych
3. Uprzątnięto pobocza we wsi Ossów przy ul. Rozwadowskiego
4. Przystąpiono do pozimowego przeglądu stanu chodników, nawierzchni drogowych, 

tablic i  słupów ogłoszeniowych,  placów zabaw oraz wiat  przystankowych, celem 
sporządzenia harmonogramu prac naprawczych. 

Z ZAKRESU INWESTYCJI GMINNYCH:

− Budowa wodociągu w Lipinach Starych: nastąpiło otwarcie ofert w postępowaniu do 
na budowę sieci wodociągowej. Wpłynęły 3 oferty, 

− Budowa  wodociągu  w  ul.  Wołyńskiej: zgodnie  z  zawartą  umową  przekazało 
wykonaną  dokumentację  projektową.  Wystąpiono  z  wnioskiem  o  pozwolenie  na 
budowę do Starostwa Powiatowego.

− Budowa ulicy Moniuszki oraz parku przy ul. Moniuszki – projekty techniczne  – 
przygotowano dokumentację konieczną do głoszenia postępowania przetargowego na 
wykonanie projektów technicznych, 

− Budowa  ulicy  Miłej   przygotowano  dokumentację  konieczną  do  ogłoszenia 
postępowania przetargowego na wykonawstwo, 

− Przebudowa układu drogowo – ulicznego wynikająca z Funduszu Spójności
W  postępowaniu  o  zamówienie  do  14  tyś  euro  na  wykonanie  dokumentacji 
projektowo – kosztorysowej dla potrzeb budowy sięgaczy 

− Program  budowy  ogólnodostepnych  stref  przestrzeni  publicznej  (  projekt 
techniczny  parkingu  przy  ul.  Sienkiewicza  )  W  postępowaniu  na  wykonanie 
dokumentacji  projektowo – kosztorysowej  parkingu przy ul.  Sienkiewicza  złożono 6 
ofert. 

− Budowa boisk ( ZS-2,  ZS-5, ZS-3)-projekty techniczne W dniu 17.02.2009 r złożono 
w  Referacie  Zamówień  Publicznych  wniosek  o  zamówienie  publiczne  w  trybie 
przetargu nieograniczonego na wykonanie dokumentacji  projektowo – kosztorysowej 
dla potrzeb budowy boisk. 

− Remont  obiektu  przy  ul.  Wileńskiej  32  Trwają  roboty  budowlane,  zgodnie  z 
harmonogramem,  przeprowadzono  postępowanie   o  udzielenie  zamówienia 
publicznego  na wykonanie projektu posadzek w budynku, 

− Remont kapitalny budynku Urzędu Miejskiego  Ogłoszono przetarg na wykonanie 
dokumentacji dobudowy klatki schodowej i aranżacji sali 106. 

− Budowa  boisk i terenów rekreacyjno-sportowych przy Szkole Podstawowej nr 7 
w Wołominie ul. Poprzeczna 6 Rozstrzygnięto przetarg , wybrano ofertę firmy  Termin 
wykonania robót 30.06.2009 r. 

− Budowa  kanalizacji  sanitarnej  w  ul.  Wileńskiej  (odc.  od  ul.  Piaskowej  do  ul. 
Nowej)  W lutym 2009 została  wydana decyzja  pozwolenia  na  budowę.  złożono w 
Referacie  Zamówień  Publicznych  dokumentację  konieczną  do  ogłoszenia 
postępowania przetargowego na wykonawstwo.

− Budowa  sieci  wodociągowej  i  kanalizacyjnej  w  oś.  Asnyka  Przygotowano 
dokumentację konieczną do głoszenia postępowania przetargowego na wykonawstwo. 

− Budowa odwodnienia  ul.  Błońskiej  i  targowiska  W lutym 2009  została  wydana 
decyzja pozwolenia na budowę. Przygotowano dokumentację konieczną do głoszenia 
postępowania przetargowego na wykonawstwo. 

− Budowa  kanalizacji  sanitarnej  w  ul.  Kresowej  Przygotowano  dokumentację 
konieczną do głoszenia postępowania przetargowego na wykonawstwo. 
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− Modernizacja i  rozbudowa oświetlenia  Ogłoszono postępowanie przetargowe  na 
budowę oświetlenia w ul. Gryczanej w Wołominie. Otwarcie ofert 20.03.2009 r..

− Budowa Regionalnego Centrum Promocji Turystyki i Rekreacji w Wołominie-Etap 
I  budowa zespołu  basenowego  Wystąpiono  w dniu  11.02.2009r.  z  wnioskiem do 
Wydziału  Ochrony  Środowiska  Starostwa  Powiatowego  z  wnioskiem  o  pozwolenie 
wodnoprawne na odprowadzenie  wód opadowych do zbiornika wodnego ( stawu ) , 

− Monitoring wizyjny Wykonywana jest dokumentacja projektowo – kosztorysowej dla 
potrzeb  rozbudowy  monitoringu  wizyjnego  miasta  Wołomin  o  następujące  punkty 
kamerowe: 

− Przygotowanie  realizacji  zadania  pn.”Budowa  ścieżki  rowerowej  wraz  z 
chodnikiem na ul.  Geodetów w ciągu drogi woj. Nr 635”  W dniu 25.02.2009r. - 
otwarto oferty w przetargu nieograniczonym, wpłynęły 4 oferty,  trwają prace komisji 
przetargowej.

Z ZAKRESU OCHRONY ŚRODOWISKA:
rozpoczęto  procedury  w  sprawie  udzielenia  zamówienia  w  drodze  przetargu 
nieograniczonego na następujące usługi:

- prace pielęgnacyjne zieleni niskiej i wysokiej na terenie gminy Wołomin
- zbieranie i transport odpadów zawierających azbest 

w  ramach,  rozpoczętej  w  grudniu,  kampanii  „Kochasz  dzieci,  nie  pal  śmieci!” 
rozprowadzono ulotki informacyjne i plakaty, Wołomin gościł również tematyczną wystawę 
przygotowaną  przez  Fundację  Ekologiczną  ARKA.  Przystąpiono  do  realizacji  kampanii 
„Czysty Wołomin – Wiosenne porządki”,  w ramach której zaplanowano:

- zbiórkę zużytego sprzętu elektrycznego i elektronicznego
- zbiórkę opon
- zbiórkę odpadów wielkogabarytowych
- wiosenne grabienie trawników
- inwentaryzację i uprzątanie dzikich wysypisk
- ogłoszenie konkursu na „Eko – sołectw 2009”
-  akcję  informacyjną  w  mediach  lokalnych,  akcję  plakatową,  ulotkową 
i bilboardową

ogłoszono konkurs na „Najpiękniejszy ogród roku 2009”
Z ZAKRESU GEODEZJI I GOSPODARKI NIERUCHOMOŚCIAMI;
− Sprzedano 4 lokale mieszkalne na rzecz najemców.
− Zawarto  warunkową  umowę  notarialną  w  sprawie  nabycia  przez  Gminę  dwóch 

nieruchomości pod drogi w Lipinkach.  
Z ZAKRESU  REFERATU PLANOWANIA ROZWOJU I POZYSKIWANIA ŚRODKÓW
-  Zakończono  prace  nad  opracowaniem  dokumentu  pn. „Lokalnej  Strategii  
Zrównoważonego Rozwoju Turystyki i Sportu w Gminie Wołomin na lata 2009-2015” 
w  dniu  6  marca  br.  o  godz.  14.00  w  Urzędzie  Miejskim  planowana  jest  prezentacja 
dokumentu.
-  W  zakresie  prac  związanych  z  realizacja  porozumienia  dotyczącego  budowy 
ponadlokalnego  samorządowego  programu  pn.  „Ossów  Wrota  Bitwy  Warszawskiej  
1920 roku”:

-  podpisano umowę na konserwację  przedmiotów metalowych z  mogiły  na  tzw. 
„Polakówej Górce”,
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SPOTKANIA, SEMINARIA, KONFERENCJE:
30 stycznia  – zakończenie „Zimy w mieście” OSiR Huragan
3 lutego  - Obchody 65 lecia ZS nr 1
3 – 6 lutego – Wyjazd referencyjny do Niemiec, oczyszczalnia
13 lutego k – zaślubiny Polski z morzem, Zespół Szkół nr 4
19 lutego  – Mazowiecki Komitet Monitorujący Kontrakt Wojewódzki
26 lutego  – Obchody 178 rocznicy śmierci gen. Żymirskiego w Klembowi

Najistotniejsze  Zarz dzenia Burmistrza Wo omina:ą ł
17/09 -W sprawie ogłoszenia konkursu otwartego na realizację zadań publicznych w 2009 
roku
18/09-W sprawie ogłoszenia konkursu otwartego na realizację zadań publicznych w 2009 
roku (żółtaczka)
19/09-W sprawie ogłoszenia konkursu otwartego na realizację zadań publicznych w 2009 
roku ( grypa )
27/09-w  sprawie  ustalenia  na  2009  rok  planu  dofinansowania  form  doskonalenia 
zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 
Gminę  Wołomin  oraz  określenia  form  i  specjalności  i  ustalenia  kwoty  dofinansowania 
opłaty za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli.

Pkt 7

Andrzej  Żelezik – Przewodniczący Rady Miejskiej
Odczytał pismo Komisji Rewizyjnej w sprawie przekazania protokołu z przeprowadzonej 
kontroli  oraz  wystąpienia  pokontrolnego  sformułowanego  w  wyniku  przeprowadzonej 
kontroli  w  Miejskim  Domu  Kultury  w  dniach  12.11.2008  r.  –  23.02.2009  r.  Komisja 
zaproponowała by Rada Miejska zobowiązała Burmistrza Wołomina i Dyrektora Miejskiego 
Domu Kultury w Wołominie do realizacji zaleceń zawartych w wystąpieniu pokontrolnym 
do dnia 31 maja 2009 roku. ( Treść pisma stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu)

Jolanta Sawicka – Jurek – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej
Odczytała  protokół  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  z  przeprowadzonej  kontroli  w 
Miejskim  Domu  Kultury  w  Wołominie.  Protokół  został  podpisany  przez  Dyrektora 
Miejskiego Domu Kultury bez uwag. (  Treść tego protokołu stanowi  załącznik Nr 6 do 
niniejszego protokołu )
Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej  odczytała  również treść wystąpienia  pokontrolnego 
sformułowanego  na  podstawie  wniosków  i  zaleceń  jakie  komisja  spisała  w  wyniku 
przeprowadzonej kontroli. ( treść wystąpienia pokontrolnego stanowi załącznik do uchwały 
w sprawie jego przyjęcia )

Andrzej Saulewicz – radny
Prosił  o  ponowne  odczytanie  2  punktu  zaleceń  pokontrolnych  gdzie  jest  mowa  o 
regulaminie wyboru oferenta usług i towarów przy zakupach do 14 tys. euro.

Henryka Żabik – radna
Miała wątpliwości co do pkt. 1 zaleceń. Uważała, że komisja mogła zatrudnić biegłego 
księgowego do wyjaśnienia kwestii wypłaty nagród. Również zalecenia pokontrolne mogą 
sugerować  powołanie  biegłego  do  wyjaśnienia  tej  kwestii  gdyż  jest  ona  nadal  nie 
wyjaśniona.  Nie wiadomo kto to  ma wyjaśnić  czy sprawdzić.   Radna zapoznała się  z 
wynikami  kontroli  NIK  w  Miejskim  Domu  Kultury.  Wyniki  tej  kontroli  były  bardzo 
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niekorzystne.  Dziwi  ją  więc  fakt,  że  ta  sytuacja  trwała  kolejny  rok  do  kontroli  Komisji 
Rewizyjnej i trwa nadal. 

Jolanta Sawicka – Jurek – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej.
Skoro,  jak  twierdzi  radna  Henryka  Zabik,  uchybienia  wskazane  w  wystąpieniu 
pokontrolnym NIK są tak druzgocące to sprawa powinna być skierowana so prokuratury. 
Jednak nikt tego nie zrobił, kontrolerzy NIK również, więc chyba nie doszło do jakiegoś 
przestępstwa. Protokół przedstawia jedynie stwierdzone przez komisję nieprawidłowości i 
wyciągnięte wnioski na podstawie dokumentów z jakimi zapoznała się Komisja Rewizyjna i 
wskazuje  sposoby  ich  naprawienia.  Być  może  wnioski  i  zalecenia  nie  są  zbyt 
szczegółowe.  Natomiast  stały  nadzór  i  kontrolę,  a  także  środki  do  tego  posiada 
bezpośredni przełożony Dyrektora MDK. 

Zofia Michalik – radna
Dodała,  że  Uniwersytet  III  wieku  funkcjonuje  jako  sekcja  Miejskiego  Domu  Kultury  i 
dlatego  z  tego  tytułu  nie  ponosi  żadnych  opłat  za  wynajem  pomieszczeń.  Dlatego 
uzasadnianie  opóźnień  w  ustaleniu  cennika  za  wynajem  pomieszczeń  w  MDK  w 
Wołominie faktem działalności Uniwersytetu II Wieku nie ma żadnego uzasadnienia. 

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Zalecenia  pokontrolne  zostaną  przyjęte  w  drodze  uchwały  Rady Miejskiej  i  to  będzie 
stanowić podstawę do ich realizacji  i  będzie wskazywała osoby odpowiedzialne za ich 
realizację.
Zalecenia pokontrolne NIK zostały wykonane co znalazło potwierdzenie w kolejnej kontroli 
przeprowadzonej przez Komisje Rewizyjną. 

Igor Sulich – radny
Zapytał kto ma wykonać zalecenia pokontrolne i w jakim  terminie
Jolanta Sawicka – Jurek – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej
Przypomniała,  że  w  odczytanym  piśmie  Komisja  Rewizyjna  wnioskowała  do  Rady 
Miejskiej  o zobowiązanie Burmistrza Wołomina i  Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w 
Wołominie do realizacji zaleceń pokontrolnych do dnia 31 maja 2009 roku. 

Andrzej Saulewicz – radny
Radnemu  zabrakło  końcowej  konkluzji  w  odczytanym  protokole,  która  mówiłaby  jak 
Komisja  ocenia  pracę  MDK.  Uważał,  że  w  protokole  powinna  być  końcowa  opinia 
podsumowująca. 

Jolanta Sawicka – Jurek – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej
Stwierdziła,  że  nawet  w   filmach  unika  się  obecnie  wyraźnego  określenia  postaci 
„czarnych” i „białych”. W trakcie kontroli komisja znalazła i pozytywne fakty z działalności 
MDK i jego pracowników i to zostało ujęte w protokole, ale są stwierdzone również pewne 
nieprawidłowości,  które  należy naprawić.  Komisja  w trakcie  kontroli  bada jedynie  stan 
obecny i wskazuje stwierdzone nieprawidłowości. Nie ma uprawnień do stawiania osądów. 

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Poinformował, że po otrzymaniu zaleceń pokontrolnych z kontroli przeprowadzonej przez 
inspektorów Najwyższej  Izby Kontroli,  udzielił  pisemnej  nagany Dyrektorowi  Miejskiego 
Domu  Kultury  i  określił  czas  na  dokonanie  zmian  celem  wykluczenia  wskazanych 
nieprawidłowości. 
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Uchwałę Nr XXVII-16/2009 w sprawie przyjęcia wystąpienia pokontrolnego;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Janusz Krawczyk
Jako  przedstawiciel  kapituły  Medalu  „Zasłużony  dla  Wołomina”  odczytał  protokół  z 
posiedzenia tej kapituły. Jego treść stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 
Kapituła wnioskowała o przyznanie medali następującym osobom:
- Edwardowi Olszowemu
- Helenie Maguzie
- Marzenie Kubacz
- Ryszardowi Han
- Wiesławowi Kowalewiczowi
- Andrzejowi Żelezikowi
- Arkadiuszowi Rychcie

Uchwałę Nr XXVII-17/2009 w sprawie przyznania Medalu „Zasłużony dla Wołomina”;

Janusz Krawczyk – odczytał uzasadnienie do wniosku o przyznanie tego odznaczenia dla 
Pana Edwarda Olszowego ( treść uzasadnienia stanowi załącznik Nr 8a)

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXVII-18/2009 w sprawie przyznania Medalu „Zasłużony dla Wołomina”;

Janusz Krawczyk – odczytał uzasadnienie do wniosku o przyznanie tego odznaczenia dla 
Pani Heleny Maguza ( treść uzasadnienia stanowi załącznik Nr 8b)

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXVII-19/2009 w sprawie przyznania Medalu „Zasłużony dla Wołomina”;

Janusz Krawczyk – odczytał uzasadnienie do wniosku o przyznanie tego odznaczenia dla 
Pani Marzenie Kubacz ( treść uzasadnienia stanowi załącznik Nr 8c)

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXVII-20/2009 w sprawie przyznania Medalu „Zasłużony dla Wołomina”;

Janusz Krawczyk – odczytał uzasadnienie do wniosku o przyznanie tego odznaczenia dla 
Panu Ryszardowi Han ( treść uzasadnienia stanowi załącznik Nr 8d)

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXVII-21/2009 w sprawie przyznania Medalu „Zasłużony dla Wołomina”;

Janusz Krawczyk – odczytał uzasadnienie do wniosku o przyznanie tego odznaczenia dla 
Panu Wiesławowi Kowalewiczowi ( treść uzasadnienia stanowi załącznik Nr 8e)

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0
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 Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady
Wyłączył się z głosowania i poprosił Ryszarda Madziara o poprowadzenie tej części sesji.

Uchwałę Nr XXVII-22/2009 w sprawie przyznania Medalu „Zasłużony dla Wołomina”;

Janusz Krawczyk – odczytał uzasadnienie do wniosku o przyznanie tego odznaczenia dla 
Panu Andrzejowi Żelezikowi ( treść uzasadnienia stanowi załącznik Nr 8f)

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXVII-23/2009 w sprawie przyznania Medalu „Zasłużony dla Wołomina”;

Janusz Krawczyk – odczytał uzasadnienie do wniosku o przyznanie tego odznaczenia dla 
Panu Arkadiuszowi Rychcie ( treść uzasadnienia stanowi załącznik Nr 8g)

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Przewodniczący Rady ogłosił 15 min przerwy do godz. 14.40

Uchwałę  Nr  XXVII-24/2009  w sprawie  zmian  w  podziale  Gminy Wołomin  na  obwody 
głosowania;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Marzena Roszkowska – Sekretarz Gminy 
Wołomin. Wybory do parlamentu europejskiego zostały zaplanowane na dzień 7 czerwca 
W  związku  z  przekroczeniem  dopuszczalnej  liczby  mieszkańców  w  obwodzie  Nr  22 
(ponad  3000  mieszkańców)  zaszła  konieczność  dokonania  zmian  w  podziale  Gminy 
Wołomin na stałe obwody głosowania, polegających na zmianie granic Obwodu Nr 21 i Nr 
22 oraz na utworzeniu nowego obwodu głosowania Nr 23.

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXVII-25/2009 w sprawie utworzenia w Gminie Wołomin odrębnego obwodu 
głosowania;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Marzena Roszkowska – Sekretarz Gminy 
Wołomin. A Zgodnie  Ordynacją  Wyborczą  do  Parlamentu  Europejskiego  tworzy  się 
obwody  głosowania  w  szpitalach  i  zakładach  pomocy  społecznej  oraz  obwody  w 
zakładach karnych i aresztach śledczych  jeżeli w dniu wyborów będą przebywać w nim 
wyborcy objęci  rejestrem wyborców w gminie.   Po zasięgnięciu  opinii  dyrektora  danej 
jednostki postanowiono utworzyć odrębny obwód głosowania w Gminie Wołomin Nr 29 w 
Zespole Samodzielnych Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w Wołominie, przy ul 
Gdyńskiej 1/3 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0
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Uchwałę Nr XXVII-26/2009 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2009r.

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – Anita Grabowska.
Uchwała ma na celu przeniesienie środków finansowych między działami i  rozdziałami 
budżetu  gminy  na  2009r.  W  związku  ze   zmianami  dokonano  również  aktualizacji 
załączników Nr 2, Nr 4, Nr 5 i Nr 13 do uchwały budżetowej na 2009 rok.   
( pełna treść uzasadnienia stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu)

Henryka Żabik – radna
W związku z tym, że zdejmuje się środki z takiego zadania jak budowa boisk przy szkole w 
Starym Grabiu to zapytała kiedy okazało się, że teren na którym planowano inwestycje nie 
ma  uregulowanej  sytuacji  własnościowej  i  jakie  kroki  podjęła  gmina  zmierzające  do 
uregulowania tej sytuacji. Zapytała również czyją własnością są tereny na których będą 
budowane place zabaw w Duczkach i w Zagościńcu ?

Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza
Wyjaśnił,  że  w  momencie  składania  wniosku  o  przydział  środków  zewnętrznych  pod 
budowę boisk  w Starym Grabiu,  okazało  się,  że  nie  wystarczy informacja  z  ewidencji 
gruntów, iż Gmina Wołomin jest władającym danym gruntem i  w sądzie złożony został 
wniosek o  zasiedzenie  ale  musi  być  wyciąg  z  księgi  wieczystej  o  posiadanym prawie 
własności do gruntu przez gminę. Takiego wpisu w księdze wieczystej gmina nie posiada.
Natomiast  place  zabaw  będą  realizowane  przy  szkole  w  Duczkach  i  przy  szkole  w 
Zagościńcu i do tych terenów gmina posiada tytuły własności. 

Projekt  uchwały uzyskał  pozytywne opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju Gminnego i  e 
Obszarów Wiejskich i Komisji Finansów Gminnych.
Komisja  Kultury i  Sportu  projekt  uchwały w części  dotyczącej  przeniesienia  srodków i 
zadania inwestycyjnego budowy boisk w Starym Grabiu na place zabaw w Duczkach i w 
Zagościńcu zaopiniowała negatywnie. Radny Andrzej Saulewicz poinformował, że opinia 
komisji była taka, gdyż jej członkowie nie posiadali informacji dlaczego inwestycja, która 
dwa miesiące temu miała być realizowana, po niedługim czasie jest zawieszona. Drugim 
powodem  negatywnej  opinii  komisji  było  to,  iż  radni  chcieliby  mieć  wpływ  na 
zagospodarowanie  środków niewykorzystanych  na  inne  realizowane  inwestycje.  Radni 
chcą mieć możliwość przedyskutowania na co te środki będą przeznaczane.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 14 głosów, przeciw-1 osoba, wstrz. -4 
osoby

Uchwałę Nr XXVII-27/2009 w sprawie przystąpienia do opracowania „Planu Odnowy wsi 
na lata 2009-2015 dla sołectw: Czarna, Majdan, Mostówka i Stare Lipiny;

Uzasadnienie do projektu uchwały przestawił Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza.
Sołtysi  wsi  Czarna, Majdan, Mostówka i  Stare Lipiny w imieniu swojej  społeczności 
zwrócili się z prośbą do Burmistrza Gminy Wołomin o sporządzenie dla ich sołectw Planu 
Odnowy Wsi  –  za  przykładem innych  miejscowości,  dla   których  Plany  Odnowy Wsi 
zostały już opracowane.  Mieszkańcy tym samym wyrazili wolę podjęcia wysiłku, którego 
celem będzie szeroko pojęta poprawa życia w ich najbliższym otoczeniu. Rada Miejska w 
Wołominie  wychodząc  naprzeciw  inicjatywie  społeczeństwa  podjęła   uchwałę  o 
przystąpieniu do sporządzenia Planów Odnowy Wsi dla poszczególnych sołectw. 
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Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXVII-28/2009  w sprawie zapewnienia funkcji publicznej dla obiektów: plac 
zabaw w Duczkach oraz plac zabaw w Zagościńcu;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy i Komisji Oświaty

Marek Górski – radny
Zwrócił uwagę, że we wcześniej podjętej uchwale finansowej, w załączniku mówiącym o 
planie inwestycji na 2009 roku, zadania budowy boisk zostały nazwane:
- Budowa ogólnodostępnego placu zabaw w Duczkach
- Budowa ogólnodostępnego placu zabaw w Zagościńcu
Natomiast w treści odczytanej uchwały jest inny zapis. Proponował by ujednolicić nazwy 
inwestycji w obu uchwałach. 

Uzasadnienie przedstawił Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza
Zgodził  się  z  uwagą  radnego  Marka  Górskiego  i  proponował  Radzie  Miejskiej 
wprowadzenie zmian do projektu omawianej uchwały zmieniając nazwy inwestycji takie jak 
w planie inwestycji na 2009 rok  ( zał. Nr 5 do uchwały budżetowej  )
- Budowa ogólnodostępnego placu zabaw w Duczkach
- Budowa ogólnodostępnego placu zabaw w Zagościńcu
Jerzy Kielak – Sołtys wsi Mostówka
Zapytał, dlaczego place zabaw, o których mowa, mają kosztować po 80 tys. zł.

Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza
Place zabaw będą wybudowane przy współudziale środków pomocowych z PROW-u tj. 
Planu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Są to środki   na realizacje rożnych inwestycji  na 
terenach wiejskich również na budowę placów zabaw które muszą jednak spełniać pewne 
wymogi  w  standardzie  europejskim.  To  będzie  wybudowane  z  miękkiej  wykładziny 
gumowej,  z  odpowiednimi  bezpiecznymi   zabawkami.  Całość  będzie  ogrodzona.  Stąd 
oszacowanie kosztów w takiej wysokości. Do końca marca jest termin składania wniosków 
i to gmina jest w stanie zrobić.

Jerzy Janiak – Ośrodek Doradztwa Rolniczego
Dodał,  że  obecnie  oczkuje  się  na  wykonanie  kosztorysu  przez  firmę,  która  wygrała 
przetarg na wykonanie dokumentacji. Jednak już obecnie szacuje się, że te place zabaw 
jako pojedyncze jednostki  będą kosztować ok. 80 tys.  zł.  zabawki na tych placach nie 
będą wykonane jednak z materiałów takich jak dotychczas czyli drewnianych bali tylko z 
odpowiedniego masywu. Wymóg funduszu jest również taki by te place zabaw w sensie 
żywotności  wytrzymały  ok.  7  lat.  Jeżeli  tego  warunku  nie  spełni  to  będzie  problem 
wnioskodawcy z wywiązaniem się z określonych umową warunków.

Henryka Zabik – radna
Z  wypowiedzi  Pana  Jerzego  Janiaka  wywnioskowała,  że  odbył  się  już  przetarg  na 
wykonanie dokumentacji. Jeżeli tak, to zapytała na podstawie jakiego tytułu w budżecie 
odbył się przetarg na wykonanie tej dokumentacji, kiedy i na jaką kwotę ?
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Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza
Wyjaśnił, że przetarg został ogłoszony. Jest przygotowywana dokumentacja. Koszt tego 
działania określona  na ok. 12 tys. Będzie to sfinansowane z pieniędzy którymi dysponuje 
referat  planowania  przeznaczonych  na  przygotowywanie  wniosków  aplikacyjnych  o 
dofinansowania unijne.  Podjęto taką decyzje,  gdyż  dokumentacja  musi  być  gotowa do 
końca marca by można było aplikować o środki pomocowe na ten cel.  

Zofia Michalik – radna
Uważała, że radni powinni wspierać wszelkie działania Urzędu Burmistrza by wykorzystać 
wszelkie nadarzające się okazje i  możliwości  do pozyskania dodatkowych środków do 
budżetu  w tym z  funduszy unijnych.  Tym bardziej  ,  że  miałyby one służyć  chociażby 
uzyskaniu środków na budowę placów zabaw dla dzieci. Nie należy więc doszukiwać się 
jakichś ukrytych zagrożeń czy nieprawidłowości. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 15 głosów, przeciw-0, wstrz.- 3 osoby

Rozpoczęto dyskusję nad projektem uchwały w sprawie Regulaminu Utrzymania czystości 
i porządku w gminie.  

Radosław Wasilewski – Zastępca Burmistrza
Wyjaśnił,  że  ustawa  o  utrzymaniu  czystości  i  porządku  na  terenie  gminy  nakłada 
obowiązek  aktualizacji  regulaminów  gminnych  w  przypadku  gdy  jest  aktualizowany 
Gminny  Program  Gospodarki  Odpadami.  Ponieważ  program  został  zaktualizowany  w 
grudniu to należy obecnie zaktualizować Regulamin. Przedłozona propozycja ma na celu 
osiągnięcie  wszystkich  zadań,  celów  i  wskaźników  o  których  jest  mowa  w  Gminnym 
Programie utrzymania  czystości  i  porządku.  Zasadnicza zmiana dotyczy obowiązkowej 
selektywnej  zbiórki  odpadów.  Obecnie  w  regulaminie  oprócz  obowiązku  posiadania 
umowy na odbiór nieczystości stałych i płynnych mieszkaniec  będzie musiał wykazać się 
umową  na  odbiór  śmieci  posegregowanych.  Kolejna  zmianą  jest  wprowadzenie 
możliwości zawierania umowy na odbiór śmieci w workach. Worki po 120 litrów. Wynikło to 
z tego, że wielu przedsiębiorców czy właścicieli sklepów skarżyło się na fakt niemożności 
postawienia pojemników na śmieci, dlatego dopuszczono możliwość odbierania od nich 
śmieci  w  workach.  Po  konsultacji  z  Inspektorem  weterynarii  wskazano  szczegółowo 
obszary podlegające deratyzacji. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  gminnego  i 
Obszarów  Wiejskich,  Komisji  Samorządu  i  Zadań  Własnych  Gminy  oraz  Komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska.

Krzysztof Kozłowski – radny
Zwrócił  uwagę,  na  jeszcze jedną zmianę w przedłożonym regulaminie  tj.  na  początku 
uchwały  dostarczonej  w  ostatniej  wersji  dodatkowo  zacytowano  ustawę  o  utrzymaniu 
czystości z 27 października 2005 roku.
W rozdziale 8 § 17 pkt 1 i 2 ( o tym była mowa na posiedzeniach komisji ) jest zapis, że 
utrzymanie  zwierząt  gospodarskich  jest  zabronione  na  terenie  miasta  na  ulicach   ..... 
(  wymienione  są  ulice  ).  Dotyczy  to  terenów  gzie  tych  zwierząt  gospodarskich  jest 
mnóstwo. Dotyczy to m.in. terenu okolic ul. Lipiny Katy, ul. Granicznej i ul. Nowa Wieś. Na 
tych  ulicach  mieszkańcy  posiadają  jakieś  kury  czy  kaczki  czy  też  inne  ptactwo. 
Przedłożony regulamin  zabrania  utrzymywania  tychże  zwierząt  na  tym terenie.  Radny 
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zaproponował, by na tamtych terenach obowiązywał wyłącznie pkt 2 tego paragrafu tzn. 
ze  na  tych  terenach wyłączonych  z  produkcji  rolnej  dopuszczalne  by było  utrzymanie 
zwierząt gospodarskich pod pewnymi warunkami. Należy utrzymać te warunki również dla 
terenu wymienionych ulic.  Zapytał  również,  czy ten  regulamin  był  zaopiniowany przez 
Rady Osiedlowe i Sołtysów. 

Radosław Wasilewski – Zastępca Burmistrza
Odpowiedział, że przy tworzeniu Regulaminu utrzymania czystości i porządku opierano się 
na przyjętym studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania, które określa obszar 
o którym mówił radny Krzysztof Kozłowski jako obszary ścisłej zabudowy jednorodzinnej, 
w charakterze jako teren miejski. W związku z tym teren ul. Nowej wsi, ul. Lipiny Katy czy 
ul. Granicznej nie różnią się od ulic w centrum miasta. Dlatego zaproponowano by również 
tereny tych ulic objąć zakazem utrzymywania zwierząt gospodarskich.
Nie ma obowiązku opiniowania projektu regulaminu przez Rady Osiedla czy Sołtysów. 
Wymóg ustawowy dotyczy tylko zasięgnięcia opinii Powiatowego Inspektora Sanitarnego. 

Krzysztof Kozłowski – radny
przyznał,  że  wprawdzie  teren  ul.  Nowej  wsi  i  Lipin  katów znajdują  się  w  aglomeracji 
miejskiej,  jednak  tam  co  drugie  gospodarstwo  domowe  prowadzi  chów  zwierząt 
gospodarskich , przeważnie ptactwa domowego, w większym czy mniejszym zakresie. Co 
mieszkańcy  tamtych  terenów  mają  zrobić  z  posiadanymi  zwierzętami  po  uchwaleniu 
proponowanej  uchwały.  Co będzie jeśli  wpłynie  skarga ,  że dla kogoś te zwierzęta są 
uciążliwe. 
 

Alina Czerska – radna
Odniosła się do pkt 8 w rozdziale 2 § 3 gdzie jest zapis o obowiązku usuwania sopli i 
nawisów śniegu z dachów i gzymsów budynku. Zapytała, czy w Wołominie funkcjonuje 
firma, która świadczy usługi w tym zakresie 

Ryszard Madziar – Wiceprzewodniczący Rady
Zapytał Burmistrza czy do straży Miejskiej wpływały skargi na uciążliwość tych zwierząt 
gospodarskich.

Radosław Wasilewski – Zastępca Burmistrza
Poinformował, że do Straży Miejskiej takie skargi jeszcze nie wpływały. Natomiast skargi 
na uciążliwość zwierząt gospodarskich wpływały do Referatu Ochrony Środowiska i wtedy 
podejmowano interwencje. Tych skarg w skali roku było kilka.

Marek Górski – radny
Powiedział, że temat z § 11  rozdz. 17 był omawiany na komisji gospodarki. Miał obawy by 
ten  problem  nie  miał  takiego  finału  jak  przy  warunkach  sprzedaży  alkoholu.  Podjęto 
uchwałę,  wprowadzono warunki  i  nikt  nie  jest  chętny by zapisów jej  przestrzegać.  Po 
podjęciu takiej uchwały to Straż Miejska powinna interweniować i zakazać takich hodowli 
bez względu na to czy są to dwie kury, trzy czy też siedem. Jeżeli uchwali się regulamin to 
z  tą  myślą,  że  będzie  on  przestrzegany.  Jednak  mieszkańcy spornych  terenów,  choć 
obecnie jest to teren miasta to wcześniej były to tereny wiejskie i osoby mieszkające tam 
od lat prowadzili gospodarstwa. Teraz nagle Rada Miejska podejmie uchwałę zakazująca 
im hodowli tych kilku kurek czy kaczek. 
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Henryka Zabik – radna
Powiedziała,  że  zapis  ,  iż  z  terenów  wiejskich  nieczystości  usuwane  są  raz  na  dwa 
miesiące był motywowany faktem, że zwierzęta gospodarskie zjadały odpady organiczne. 
Teraz  likwiduje  się  zwierzęta  a  wywóz  śmieci  nadal  pozostaje  raz  na  dwa  miesiące. 
Dlatego radna nie zgadza się na taki regulamin. 

Radosław Wasilewski – Zastępca Burmistrza
Wywóz śmieci z terenów wiejskich nie jest wymysłem Gminy Wołomin. Jest to zasada 
przyjęta  we wszystkich dokumentach strategicznych dotyczących gospodarki  odpadami 
począwszy  od  województwa,  poprzez  powiat  a  na  gminie  kończąc.  To  potwierdzają 
statystyki,  które  mówią,  że  na  ternach  wiejskich  jest  o  50%  mniej  produkowanych 
odpadów. 

Grażyna Wiech – Sołtys wsi Os sów
Jej zdaniem należy opracować zasady konsultacji społecznych w Gminie Wołomin. Jako 
jednostki  pomocnicze czasami są proszeni  o konsultacje a czasami nie.  Nie wiedzą o 
czym mają decydować a w jakich sprawach nie mają takiej możliwości. 
Zapytała w jaki sposób będzie kontrolowana deratyzacja, kto ma ją przeprowadzać i w jaki 
sposób. A w razie kontroli czym się można wykazać, że taką przeprowadzono. 

Radosław Wasilewski – Zastępca Burmistrza
Powiedział, że w myśl regulaminu deratyzacji podlegają obszary zabudowy mieszkaniowej 
wielorodzinnej w okresie od 1-30 września czyli raz do roku. Deratyzacji podlegają również 
obiekty  użyteczności  publicznej,obszary  zabudowane  obiektami  i  magazynami 
wykorzystywanymi do przetwórstwa lub przechowywania produktów rolno – spożywczych. 
W  zabudowie  jednorodzinnej  tylko  w  przypadku  stwierdzenia  występowania  gryzoni. 
Uprawniona do kontrolowania jest Straż Miejska, która będzie kontrolowała cy właściciel 
nieruchomości lub zarządca wywiązuje się z obowiązku deratyzacji.  W innych gminach 
obowiązkiem obłożeni są wszyscy i nie tylko raz do roku ale dwa razy. 

Marek Górski – radny
Proponował, by dopisać w § 17 „ Z wyłączeniem drobiu i królików”. Trzeba być ludzkim. 
Nie można też tworzyć martwego prawa.

Jerzy Kielak – Sołtys wsi Mostówka
Uważał, że należy określić co to są zwierzęta gospodarskie by nie doszło do absurdów, że 
nie można hodować krowy ale już słonia tak. 

Irena Turek – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Sławek - Nowa Wieś. 
Jej  osiedle  to  domki  jednorodzinne.  Nie  popierała  wprowadzania  zakazu  dotyczącego 
trzymania zwierząt domowych typu ptactwo domowe, gdyż mieszkańcy i tak będą nadal 
trzymali na wymienionych terenach po kilka sztuk ptactwa, a Straż Miejska będzie miała 
dodatkowe zajęcie by pilnować przestrzegania  prawa.
Zdaniem Pani Przewodniczącej innym problemem są gołębie. W  uchwale jest zapis, że 
zabrania się prowadzenia hodowli gołębi w mieście Wołomin na terenach o zabudowie 
budynkami  wielorodzinnymi.  Gołębie  są  większym  problemem  na  terenach  zabudowy 
jednorodzinnej niż wielorodzinnej. Nikt przecież nie prowadzi hodowli gołębi na balkonach. 
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Eugeniusz Dembiński – Przewodniczący Zarządu Osiedla Lipińska
Uważał, że warto usłyszeć głos Rady Osiedli w sprawie dotyczącej opłat za wywóz śmieci. 
Mieszkańcy  budynków  administrowanych  przez  Spółdzielnię  Budownictwa 
Mieszkaniowego  w  Wołominie  płacą  za  wywóz  śmieci  stawką  powieloną  przez  ilość 
metrów zajmowanego mieszkania.  Czują się pokrzywdzeni, bo jedni płacą za drugich. 
Proponował,  by jednak na terenie Gminy Wołomin wprowadzić  podatek od wywożenia 
śmieci by uniknąć wyrzucania śmieci do lasów i rowów przydrożnych. 

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina 
W  związku  z  burzliwą  dyskusją  na  temat  proponowanego  regulaminu,  wnioskował  o 
zdjęcie z porządku obrad tego tematu i  przeniesieniu na kolejną sesję.  Do tego czasu 
wszystkie  tematy  dokładnie  zostaną  przedyskutowane  a  uwagi  należy  przedłożyć  , 
najlepiej na piśmie.

Wniosek  Burmistrza  o  zdjęcie  uchwały  w  sprawie  utrzymania  czystości  i  porządku  z 
porządku  obrad  został  przyjęty  przez  radnych  w głosowaniu  jawnym za  –  18  głosów, 
przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXVII-29/2009 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX-285/05 Rady Miejskiej w 
Wołominie z dnia 15 grudnia 2005 roku w sprawie nabycia nieruchomości;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza.
Z uwagi na okoliczność, iż współwłaściciele nieruchomości po wejściu w życie  uchwały Nr 
XXXIX-285/05 Rady Miejskiej w Wołominie z dnia 15 grudnia 2005 roku w sprawie nabycia 
nieruchomości wystąpili  do  sądu  z  wnioskiem  o  zniesienie  współwłasności,  nastąpiła 
sytuacja prawna uniemożliwiająca  zawarcie umowy sprzedaży działki.  Aktualnie brak jest 
przeszkód do zawarcia umowy nabycia nieruchomości.
Przedmiotowa   działka    zgodnie   w  miejscowym  planie  zagospodarowania 
przestrzennego   projektowanego    przedłużenia   ulicy  Lwowskiej  i  ulicy  Wiosennej, 
przeznaczona została pod przedłużenie ulicy Wiosennej na odcinku  od ulicy Kleeberga 
do ulicy Geodetów. Ponadto, teren niezbędny jest do realizacji inwestycji realizowanej z 
udziałem środków funduszu spójności. Projekt pn. „Uporządkowanie gospodarki wodno – 
ściekowej na terenie aglomeracji  Wołomin- Kobyłka „

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXVII-30/2009 w sprawie zbycia udziału w nieruchomości;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza
Wyjaśnił,  że  Gmina  Wołomin  posiada  własność  udziału  1/8  części  w  nieruchomości 
oznaczonej jako działka nr ewid. 74 w obrębie 26 o powierzchni 0,1724 ha położonej w 
Wołominie  przy Al.  Niepodległości.  Udział  w tej  nieruchomości  nabyty został  w drodze 
dziedziczenia  ustawowego  oraz  komunalizacji.  Pozostały  udział  7/8  części  stanowi 
własność osób fizycznych. Współwłaściciele wystąpili o wykup udziału gminy w powyższej 
nieruchomości.
 

15



Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -1 osoba

Uchwałę  Nr  XXVII-31/2009  w sprawie  zamiaru  likwidacji  Gimnazjum dla  Dorosłych  w 
Wołominie;
                         Salę obrad opuścili radni Krzysztof Gawkowski i Igor Sulich godz. 16.00

Halina Bonecka – Dyrektor ZEASiP
Wyjaśniła, że Gimnazjum dla Dorosłych istnieje w Zespole Szkół nr 4 w Wołominie.  Już 
od dwóch lat w Gimnazjum funkcjonuje tylko jedna klasa: W roku szkolnym 2006/2007 
była to klasa druga, a w roku szkolnym 2007/2008 – klasa trzecia. W tym roku szkolnym 
(jak  również  w  ubiegłym)  nie  został  dokonany  nabór  do  klasy  pierwszej  z  powodu 
niewystarczającej liczby kandydatów.   Z tego też względu organ prowadzący szkołę – 
Rada  Miejska  w  Wołominie  powinna  podjąć  decyzję  o  przystąpieniu  do  procedury  jej 
zamknięcia. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich , Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Oświaty

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 15 głosów, przeciw-0, wstrz. -1 osoba

Uchwałę Nr XXVII-32/2009  w sprawie regulaminu przyznawania i wypłacania dodatków 
do wynagrodzenia nauczycieli oraz kryteriów i trybu przyznawania nagród nauczycielom 
za ich osiągnięcia w pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej;

Halina Bonecka – Dyrektor ZEASiP przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.
Wprowadzenie zasad ustalania wysokości dodatków do wynagrodzenia nauczycieli oraz 
warunków  ich  przyznawania   i  wypłacania  nauczycielom  zatrudnionym  w placówkach 
oświatowych prowadzonych przez gminę Wołomin oraz kryteriów  i trybu przyznawania i 
wypłacania nagród nauczycielom za ich osiągnięcia w pracy dydaktycznej, wychowawczej 
i opiekuńczej wynika z obowiązku jaki nakłada na organ prowadzący ( w tym przypadku 
Radę Miejską w Wołominie )  ustawa Karta Nauczyciela. Regulamin został uzgodniony ze 
związkami zawodowymi. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji  Komisji Samorządu i Zadań Własnych 
Gminy oraz Komisji Oświaty
                                                         Na salę obrad powrócił radny Igor Sulich16.05

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę Nr XXVII-33/2009 w sprawie przystąpienia Gminy Wołomin do dalszej realizacji 
projektu  systemowego  „Wołomińskie  szanse  -  powrót  do  aktywności”  w  2009  roku  w 
ramach Poddziałania 7.1.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013

Rafał Stańczyk – Dyrektor OPS przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Wyjaśnił, 
że  Potrzeba  podjęcia  tej  uchwały  wynikła  z  faktu,  iż  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  w 
Wołominie kontynuuje realizację  projektu  „Wołomińskie szanse – powrót do aktywności”, 

16



w ramach którego przewiduje się zwiększenie mobilności  zawodowej osób długotrwale 
bezrobotnych na rynku pracy pozwalające na przezwyciężenie indywidualnych barier w 
powrocie  lub  wejściu  na  rynek  pracy  poprzez  wsparcie  psychologiczne,  podnoszenie 
kompetencji kluczowych oraz kursy zawodowe.

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów  Wiejskich,Komisji  Finansów  Gminnych  oraz  Komisji  Pomocy  Społecznej  i 
Ochrony Zdrowia

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwałę  Nr  XXVII-34/2009  w  sprawie  współdziałania  z  Powiatem  Wołomińskim  w 
zakresie ochrony zdrowia;

Radosław  Wasilewski  –  Zastępca  Burmistrza,  Poinformował,  że  uchwała  umożliwi 
Burmistrzowi Wołomina podpisanie umowy z Powiatem Wołomińskim na dofinansowanie 
w 2009 roku, z budżetu Gminy Wołomin, badań mammograficznych z których będą mogły 
skorzystać  mieszkanki  naszej  gminy w wieku   lat  40  i  więcej,   jedynie  za  częściową 
odpłatnością. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Komisji  Finansów Gminnych, Komisji 
Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Pkt  8

Henryka Żabik – radna
W  imieniu  grupy  radnych  złożyła  interpelacje  skierowaną  do  Burmistrza  Wołomina  w 
sprawie  lokalizacji  nowego  budynku  szkoły  w  Majdanie.  (  treść  interpelacji  stanowi 
załącznik Nr 9 )

Pkt 9 i 10

Andrzej Saulewicz – radny
Przypomniał  o  zobowiązaniu jakie  podjęła  Rada Miejska dotyczące zmiany uchwały w 
sprawie określenia zasad sprzedaży alkoholu na terenie Gminy Wołomin.

Andrzej  Żelezik – Przewodniczący Rady Miejskiej
− Poinformował obecnych, że   odbyło się spotkanie Komisji ds. rewitalizacji. Członkowie 

komisji  wybrali  jej  przewodniczącego  –  Została  nią  Pani  Zofia  Michalik.  Następne 
posiedzenie zaplanowano na dzień 15 kwietnia 2009 roku.

− Przekazał informację o terminie sesji  uroczystej,  która odbędzie się 12 marca 2009 
roku  i będzie wydarzeniem inaugurującym obchody 90 lecia uzyskania praw miejskich 
przez Wołomin. 

− Sesja absolutoryjna zaplanowana została na dzień 16 kwietnia 2009 roku
− Przypomniał  radnym o  terminie  składania  oświadczeń majątkowych  za  2008 rok  – 

30.04.2009 r.
− Poinformował,  że  Firma  Casino  Gold  ponownie  wystąpiła  o  wydanie  opinii  o 

usytuowaniu  salonu  gier  na  terenie  Gminy Wołomin  w lokalu  przy ul.  Wąskiej  22. 
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Poprosił  radnych o zastanowienie się nad tematem, bo być  może na kolejnej  sesji 
trzeba  będzie  przyjąć  jakieś  stanowisko  w  tej  sprawie.  Przewodniczący wystąpił  z 
prośbą do Rad Osiedlowych i policji o opinie w sprawie.

− Sołtysa wsi Majdan uspokajał, że nie zapomniał o jego wniosku dotyczącym nadania 
nazw ulic na terenie wsi. Temat jest w toku przygotowywania i będzie rozpatrywany na 
kolejnej sesji. 

− Powiedział,  że  będzie  się  starał  pamiętać  o  wniosku  sołtysa  wsi  Mostówka  o 
wybudowanie na terenie tej wsi Domu Kultury. Uważał, że dobrą okazją do tego będzie 
przygotowywany Plan Odnowy Wsi.

W związku  z  wyczerpaniem porządku  obrad  Przewodniczący  Rady Miejskiej  Andrzej   Żelezik 
zamknął  XXVII  sesję Rady Miejskiej  w Wołominie w dniu 5 marca 2009  roku o godz.  16.30. 
Wszystkie podjęte w trakcie trwania sesji uchwały stanowią integralną część niniejszego protokołu.

Protokołowała                                         Sekretarz 

Grażyna Płaneta                             Paweł Szczurowski
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